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PREDLOG ZAPISNIKA 

OBČINSKI SVET 
Odbor za družbene dejavnosti 
 
Številka: 011-0003/2016-2 (120) 
Datum:   4.2.2016 
 
 

Z A P I S N I K   
 

8. seje Odbora za družbene dejavnosti, ki je bila dne 4.2.2016  ob 17.00 uri v sejni sobi  
Občine Slovenske Konjice. 
 
Prisotni:  Jure Levart,  Irena Vozlič, Slavko Hren, Jože Satler,  Adrijana Hren Visenjak, 
Monika Kerovec Korošec, Milena Brečko Poklič, Vanja Godec, Dragica Čander ter iz 
občinske uprave Marija Brecl.  
Odsotni: / 
 
Navzoči vabljeni: 

1. Tomaž Popović, ravnatelj Vrtca Slovenske Konjice, 
2. Simona Živec, svetovalna delavka Vrtca Slovenske Konjice, 
3. Matej Šretl, direktor Zavoda za šport Slovenske Konjice, 
4. Direktorica MCDD Neža Pavlič  in dijakinja  Gimnazije Slovenske Konjice  (v okviru 

projekta  »Mladi odločevalci«). 
 
 
Predlog dnevnega reda: 
 

1. Predlog Pravilnika o sprejemu otrok v vrtec. 
2. Finančni načrt Zavoda za šport za leto 2016. 
3. Letni program športa v Občini Slovenske Konjice za leto 2016.  
4. Razno. 

 
Pri obravnavi zapisnika 7. seje Odbora za družbene dejavnosti z dne 17.11.2015 je bila dana 
pripomba, da se glede na pobude Odbora še ni ničesar spremenilo glede delovnega časa 
laboratorija, zato se Zdravstveni dom ponovno pozove k preučitvi delovnega časa. Drugih 
pripomb na zapisnik ni bilo, zato se le-ta sprejme.  
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Predlog Pravilnika o sprejemu otrok v vrtec  je podala Simona Živec, svetovalna delavka 
Vrtca Slovenske Konjice. Glavni razlog za spremembe pravilnika so pobude staršev. 
Spremembe in dopolnitve se nanašajo na roke pri premestitvah, roke pri obveščanju staršev 
in spremembe višine točk pri kriteriju št. 5, ki jih določa 11. člen pravilnika.  5. člen, 3. 
odstavek bi se po novem glasil:  Starši že vključenih otrok v vrtec, ki oddajo pisno vlogo za 
premestitev otroka v drugo enoto vrtca do konca meseca januarja tekočega leta, izjemoma 
zaradi objektivnih okoliščin do zaključenega vpisnega postopka, imajo prednost pred novinci 
pri oblikovanju oddelkov za novo šolsko leto, če njihov otrok izpolnjuje ustrezno starost za 
strukturo želenega oddelka in če je v želenem oddelku prosto mesto. 
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Predlagano je zvišanje števila točk, ki jih prejmejo starši v primeru, da je v vrtec, v katerega 
se vpisuje otrok, že vključen njegov brat ali sestra (če bo sorojenec 1. septembra odšel v 
šolo, se ta kriterij ne upošteva). Pred tem je bilo pri tem kriteriju na voljo 7 točk, ki pa so jih 
lahko starši dosegli z drugimi kriteriji oz. jih celo presegli. Zato Vrtec predlaga  20 točk pri 
kriteriju št. 5, saj želijo omogočiti vpis otroku, če je v vrtec že vključen njegov brat ali sestra. 

Obvestilo o sprejemu otroka v vrtec za novo šolsko leto, ki se bo v vrtec vključil v tekočem 
letu, od septembra dalje, prejmejo starši, ob izpolnjevanju vseh pogojev za vpis otroka v 
vrtec, najkasneje do 31. maja tekočega leta (do sedaj je bilo do 15. junija tekočega leta). 

Vrtec vloge za vpis sprejema tudi med šolskim letom, vendar je vpis možen le v tistih enotah 
in oddelkih vrtca, kjer je razpoložljivo prosto mesto in ni nobenega čakajočega iz čakalnega 
seznama, niti iz evidenčnega čakalnega seznama, pri čemer se smiselno uporabljajo določila 
tega pravilnika. 
 
V razpravi so sodelovali: 
Jure Levart,  Milena Brečko Poklič, Slavko Hren,  Vanja Godec, Jože Satler.  
 
Izpostavljeno je bilo: 
- ali bodo spremembe Pravilnika upoštevane že pri novem vpisu otrok,  
- medletni vpis otrok in čimprejšnje obveščanje staršev o možnosti sprejetja otroka v vrtec, 
- v vseh enotah nuditi sprejem otrok prvega in drugega starostnega obdobja, 
- iskati srednjeročno rešitev prostorske stiske  Enote Vrtca Žiče. 
 

 
Po razpravi je bil sprejet   SKLEP (9 navz,  9 za, 0 proti): 
Odbor podaja pozitivno mnenje k predlogu  Pravilnika o sprejemu otrok v vrtec in predlaga 
Občinskemu svetu, da ga sprejme. 
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Finančni načrt Zavoda za šport za leto 2016 je predstavil Matej Šretl, direktor Zavoda za 
šport. V letu 2016 bo za izvajanje službe Javnega zavoda iz občinskega proračuna na 
razpolago 6% več sredstev, kot v letu 2015. Porast beležijo sredstva za plače, za materialne 
stroške in za vzdrževanje športnih objektov (opazen je predvsem porast stroškov komunalnih 
storitev). Sredstva za investicijsko vzdrževanje ter dotacije klubom in društvom  se glede na 
preteklo leto niso spremenila. Plan lastnih prihodkov zavoda je planiran za 4% manj, kot v 
letu 2015. V letošnjem letu bo izvedena obnova umivalnic in garderob v Športni dvorani 
(predračunska vrednost 75.000 €) ter zatesnitev ali zamenjava svetlobnih kupol na strehi 
Športne dvorane.  Začetek izvedbe projekta Obnova stavbe ND na Dobravi je odvisna od 
pridobitve nepovratnih sredstev na Fundaciji za šport, saj znaša projektantska ocena 
stroškov kar 310.000 €. 
 
V razpravi (skupaj za točko 2 in 3) so sodelovali: 
Milena Brečko Poklič, Jože Satler, Vanja Godec, Jure Levart,  Slavko Hren,  Jože Satler. 
 
Izpostavljeno je bilo: 
-povečati informiranje rekreacije seniorjev, 
-čimprej urediti prostore na ŠRC Dobrava, 
-sistemsko rešiti vzdrževanje igrišč v KS, 
-prepozno nakazilo dotacij določenim društvom (konec koledarskega leta), 
-upravljanje drugih površin za rekreacijo (Zmajčkova gozdna učna pot, Trim steza), 
-neurejenost športnih igrišč Loče. 
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Sprejeti  SKLEP (9 navz, 9 za, 0 proti) 
Odbor za družbene dejavnosti daje pozitivno mnenje k Finančnemu načrtu Zavoda za šport 
za leto 2016 in predlaga občinskemu svetu, da ga sprejme. 
K3 
Letni program športa v občini Slovenske Konjice za leto 2016 je podal Matej Šretl. Zavod bo, 
kot v preteklih letih, izpolnjeval svoje poslanstvo in naloge na področju športa in sicer: 
športne vzgoje otrok, rekreacije, vrhunskega in kakovostnega športa, športa invalidov, 
nadaljeval in nadgradil se bo program športa starejših. Zavod bo upravljal s športnimi objekti, 
ki so v lasti občine Slovenske Konjice, sofinanciral vzdrževanje posameznih športnih 
objektov, s katerimi upravljajo društva. Pomagal bo KS in OŠ pri vzdrževanju športnih igrišč. 
Skrbel bo za promocijo športa in športnega turizma v lokalni skupnosti in se vključeval v 
organizacijo občinskih, državnih in mednarodnih dogodkov in prireditev. 
 
Po razpravi sta bila sprejeta  dva SKLEP-a (9 navz, 9 za, 0 proti): 
 
1. Odbor za družbene dejavnosti daje pozitivno mnenje k Letnemu programu športa za leto 
2016 in predlaga občinskemu svetu, da ga sprejme. 
2. Odbor za družbene dejavnosti predlaga, da se preverijo pravni akti glede  upravljanja s 
športnimi površinami in športnimi objekti, ki so v lasti  Občine Slovenske Konjice in Krajevnih 
skupnosti. 
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Pod točko razno je: 
1. Neža Pavlič predstavila projekt »Mladi odločevalci«, ki poteka v organizaciji MCDD. 
2. Dragica Čander prebrala pismo predsednice DPM Janje Brglez o delu in problemih s 
katerimi se sooča DPM. Izpostavila je problem javnih del, do katerih društvo že nekaj časa ni 
upravičeno. Drugi večji problem so visoki stroški ogrevanja z električnimi radiatorji.  
3. Ponovno je bil izpostavljen delovni čas in izvedba določenih storitev laboratorija (CRP) v 
Zdravstvenem domu Slovenske Konjice.  
 
V zvezi s 3. točko je Odbor sprejel SKLEP (9 navz, 9 za, 0 proti): 
 
Ponovno se pozove Zdravstveni dom, da prilagodi delovni čas potrebam občanov in izvedbi 
laboratorijskih storitev za mlajše otroke ter o tem Odboru do naslednje seje poda pisni 
odgovor.  
 
Seja je bila zaključena ob  18.15 uri. 
 
Zapisala: 
 

 
Predsednik odbora 

Marija Brecl Jure Levart  
 
 

 
 

  
 
 


